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Vad har INFF gjort sen det startades? 

- Haft två till tre möten i vardera Göteborg och Stockholm. 
- Satt upp en hemsida. 
- Organiserat och tryckt upp ett upprop för att marknadsföra sig själva. 
- Deltagit och presenterat sig själva i Vapenexportgruppen under Svenska Freds. 
- Debatterat och omnämnts i tidningarna Ny Teknik och Internationalen. 
 
 
 
Kampanj mot vapenforskning vid universitet och högskolor 

Sofia Klugman presenterade sin idé och sitt arbete vid Högskolan i Gävle. 
 
- Vad har gjorts hitintills: Sofia Klugman har skrivit en projektplan för kampanjen och 

skickat in denna till Kampfonden på Svenska Freds; hon och några kolleger har även 
anmält frågan om en vapenforskningspolicy till deras institutions forskningsnämnd 
(det kan även noteras att Högskolan i Gävle nyligen blivit miljöcertifierat enligt 
ISO14001 (se www.hig.se) – man kan fråga sig om det går att miljömärka missiler?). 

- Mål: Minska vapenforskningen på högskolorna i landet genom att alla högskolor antar en 
policy om vapenforskning. 

- Projektets faser: 1) Kartläggning; 2) Informationskampanj i olika medier; 3) Policy-
antagande. (En fjärde fas skulle kunna vara uppföljning och utvärdering av vilket 
resultat kampanjen har haft.) 

- Initiering och tillvägagångssätt: En arbetsgrupp bildas med Sofia Klugman som 
projektledare. Förhoppningsvis skulle gruppen kunna bestå av en representant per 
högskola/region. Mårten funderar på att sjösätta en förkampanj i Uppsala för att hitta 
folk som skulle kunna arbeta med kampanjen. Ett sätt att gå till väga är att därefter 
hitta nyckelpersoner på fredsforskningsinstitut m.m., och på så sätt få hjälp med 
information, m.m. 

- Hur definiera vapenforskning, var dra gränsen? T.ex. använda sig av definitionerna i 
vapenexportlagen (Lag (1992:1300) om krigsmateriel och förordning (1992:1303)); 
eller de vapenslag som fått krigsmaterielexporttillstånd. 

- Vilka är våra argument? Sverige är den största vapenexportören per capita i världen. Vill 
vi vara det? (Källa SIPRI.) 

 
 



Vilka frågor arbetar INFF med – vilka mål har INFF? 

Ur mötet utkristalliserades fem huvudkategorier (enligt undertecknads tolkning) av frågor 
eller verksamheter som INFF arbetar med eller ska arbeta med: 
 
- Marknadsföring och uppbyggnad av vår organisation/vårt nätverk: framförallt bli fler 

medlemmar. 
- Bli en stödförening för kolleger som vill kunna vägra vapenrelaterade arbetsuppgifter. 
- Utarbeta specialformulerade anställningskontrakt, hederskodex, CV-formuleringar, m.m. 
- Bilda opinion inom vårt skrå mot vapenutveckling – dvs riktat mot medlemmar inom CF, 

SIF, osv. 
- Konkreta kampanjer mot olika former av vapenutveckling – se mer kampanj ovan. 
 
Det skulle behövas mätbara mål och delmål inom dessa kategorier av verksamheter. Vad 
gäller marknadsföring t.ex. en fördubbling av antalet medlemmar per halvår (metod: 
headhunting, dvs man pratar med vänner och bekanta direkt; om alla nuvarande medlemmar 
raggade ihop en medlem var, så skulle vi ha en fördubbling!). Vidare: en större geografisk 
spridning, t.ex. en ny INFF-grupp i en ny storstad (utöver Göteborgs- och Stockholm-
grupperna alltså). Slutligen: En stabilare organisation – detta dock något som vi var oense om, 
huruvida det är en vits med att vara en formell förening eller ej. 
 
Arbetet med kampanjen mot vapenforskning på högskolor kan troligen även ge den 
gynnsamma bieffekten att flera av dessa mål lättare kan uppnås. 
 
 
 
Nästa möte 

Preliminärt 21 november, 13.00, i Uppsala. 


